
Bestyrelsesmøde 

den 14- 06 -23 
     

Deltagere: Anna Hilding, Ditte Bengtson, Jannick Boelsgaard, Gitte Byskov, Anne Grethe 

Andersen og Joan Larsen 

 

Referent: Joan Larsen 

 

Fraværende: Leif Hansen 

 

1. Orientering fra 

formanden, 

næstformanden og 

udvalg 

 

Anna Hilding meddeler at Leif Hansen er udtrådt frivilligt 

af afdelingsbestyrelsen.  

Anna Hilding meddeler hun skal til møde d. 21/6 på 

Brændgård angående planlægning af sommerfest / 

beboerfest. Der skal være hoppeborg som sidste år, og 

man mangler hjælp til opsætning af dette. Der skal også 

være snobrødsbagning igen, og Anna Hilding sørger for 

dette. Etnisk madkultur; De modtager ingen økonomisk 

tilskud fra afdelingen på Porshøj. Det har 

afdelingsbestyrelsen vedtaget enstemmigt.  

Renoveringen på Porshøj blev godkendt på kommunens 

økonomiudvalgsmøde uden bemærkninger.   

2. Forslag til 

afdelingsmødet 

Der blev talt om at hver bestyrelsesmedlem skulle 

tænke over til næste møde, om de havde noget der 

skulle med på dagsordenen som forslag. 

3. Oplevelser i afdelingen. 

(Joan) 

Joan Larsen fremlagde et forslag med et foredrag i 

beboerhuset med Anders Dahl (kendt fra TV), tidligere 

narkobetjent. Det vil ikke blive aktuelt på denne side af 

sommerferien.  

Der vil blive arrangeret en seniortur/pensionisttur til 

Egeskov slot d. 16/9-2023. Turen koster kr. 200,- pr. 

person. med busturen samt en platte til frokost. 

Drikkevarer er for egen regning. Opslag kommer 

senere. 

Der vil blive arrangeret julestue for børn d. 3/12-23 i 

beboerhuset. Opslag kommer senere.  

Der vil igen i år blive arrangeret en juletur i Baboon City 

for børnene d. 27/12-23. Opslag kommer senere. 

4. Afstemning af 

helhedsplanen d. 6/6-23 

Afdelingsmødet foregik i en god tone og var konstruktiv. 

De nye tegninger blev vedtaget med 126 stemmer. 2 

stemme imod og 2 stemte blankt. Afdelingsbestyrelsen 

tror grunden til det gik så fint, var for der d. 30 + 31/5 

blev afholdt spørgetime til arkitektfirmaet, NCC og 

FællesBo. Hvor alle beboere var velkomne til at spørge 

om alt i forhold til renoveringen. Også få en forklaring på 

de nye tegninger til sin egen lejlighed.  



5. EVT.  Hvis man som beboer får en P-Bøde ved Coop 365, 

henvender man sig til FællesBo. Coop 365 har ingen 

p-tid og derfor må FællesBos p-vagt ikke udstede bøder 

på deres p-plads.  

1/1-24 vil det blive forbudt at bruge visse ukrudtsmidler, 

der er giftige. Derfor vil vores viceværter destruere 

disse, hvis de ligger inde med nogle af disse midler.  

Vi har IGEN haft problemer med aflevering af reklamer. 

Hvor de bliver lagt ovenpå postkassen. Tommy Hansen, 

serviceinspektøren, har haft kontakt til firmaet, og det er 

blevet udbedret. MEN MEN MEN, vores egne beboere 

SKAL gå til molokken med reklamer/aviser de ikke 

vil have med op. DET ER IKKE VICEVÆRTERNES 

OPGAVE, ej heller avisomdeleren.  

 
Næste bestyrelsesmøde afholdes onsdag den 9/8-23. Beboere 
kan henvende sig i bestyrelseslokalet mellem kl. 15.30 – 16.00, 
eller skriftligt komme med input, ved at smide et brev i 
postkassen ved bestyrelseslokalet.  


